
1

Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 24 januari 2023

Fractie Vraag

AB Mogelijke reconstructie weg Broekhem
Op 17 januari 2023 heeft de fractie CDA een artikel 32 brief ingediend ten aanzien van de mogelijkheid tot reconstructie (en anders geheel 
nieuwe deklaag) weg Broekhem. 
De fractie AB ondersteunt de artikel 32 brief van het CDA en heeft eveneens geconstateerd dat de weg Broekhem in slechte staat verkeerd, 
waardoor grootschalig onderhoud per direct noodzakelijk is. 
• Graag reactie van het college omtrent de mogelijkheden hiertoe.  
 
Opmerking griffie: over het beantwoorden van art. 32 brieven door het college is het volgende in het Reglement van Orde opgenomen: 
‘Schriftelijke beantwoording gebeurt zo spoedig mogelijk, in ieder geval binnen 15 werkdagen nadat de vragen zijn ingediend.’ 
Deze termijn is bij het indienen van de rondvraag nog niet verstreken.

VSP Artikel 32 vraag CDA betreffende weg Broekhem.
De VSP heeft kennisgenomen van de artikel 32 vraag van het CDA omtrent de weg in Broekhem. Ook de VSP had deze weg reeds in haar 
verkiezingsprogramma staan. Wij ondersteunen deze vraag dan ook en dringen er bij het college op aan om aan te geven hoe zij dit nu zeer 
acute probleem gaan oplossen.
Zie opmerking griffie bij fractie AB.

Bouwplannen Medisch Centrum Valkenburg (nieuwe kerk).
Ons bereiken berichten dat de verbouwing van de nieuwe kerk tot Medisch Centrum Valkenburg uitgesteld is of helemaal  geen doorgang meer 
zal vinden.
• Kan het college ons de stand van zaken hieromtrent vertellen?

Renovatie Koningswinkelstraat
We krijgen van bewoners van de Koningswinkelstraat opmerkingen dat zij heel slecht geïnformeerd worden over de voortgang. Bij toeval moeten 
zij bijvoorbeeld ontdekken dat er besluiten genomen zijn waar bezwaar tegen gemaakt kan worden.
• Op welke wijze worden bewoners in deze straat geïnformeerd?
• Hoe weten zij dat er verkeersbesluiten genomen zijn waartegen bezwaar kan worden gemaakt? Niet iedereen is immers digitaal vaardig.
• Hoe zijn de reacties van bewoners op de conceptplannen verwerkt? En op welke wijze is dit dan aan deze inwoners teruggekoppeld?
• Kunt u in deze commissie een presentatie verzorgen over de renovatie van de Koningswinkelstraat en omgeving?

PGP Hondenspeelplek Houthem 
Enkele inwoners (hondenbezitters) van Houthem hebben ons benaderd met de vraag of het stukje grond bij de sportvelden niet ingericht zou 
kunnen worden als hondenspeelweide/ontmoetingsplek voor hun viervoeters. Blijkbaar zijn de eerste vragen bij de gemeente hieromtrent al 
gesteld in 2020. In 2021 werd het verzoek ‘geparkeerd’ vanwege de wateroverlast. Later dat jaar en 2 weken geleden is hierover gesproken met 
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wethouder Dauven. In dit laatste gesprek werd verzoekster door de wethouder medegedeeld dat door het op nihil zetten van de belasting voor 
de eerste hond het realiseren van de speelweide in het geding zou kunnen komen. Inmiddels is ook Burgerkracht hierbij betrokken wat aangeeft 
dat ook de gemeente zich ervan bewust is dat het realiseren van de speelplek tegemoet zou komen aan de wens van een groot aantal 
hondenbezitters in Houthem. Gezien de ‘herinrichting’ van het stukje grond tot omheinde speelplek voor weinig geld te realiseren is, zou men 
mogen stellen dat het ontbreken van de benodigde middelen het realiseren ervan niet in de weg zou mogen staan.
• Is de wethouder bereid om, op korte termijn, samen met Burgerkracht en initiatiefnemers om tafel te gaan zitten om het inrichten van dit 

stukje grond als honden speel-ontmoetingsplek verder te bespreken?

Voornemen Vodafone zendmast Nachtegaalstraat Vilt
In een gedeelte van Vilt is een brief verspreid door Ericsson over het voornemen voor het plaatsen van een nieuwe zendmast naast 
gemeenschapshuis Cascade. De huidige zendmast die op het voormalige voetbalveld staat voldoet niet meer aan de normen en op die plek een 
nieuwe mast neerzetten is vanwege natuurontwikkelingen niet wenselijk.
De nieuwe mast wordt hoger en er komen meerdere antennes op. In de brief wordt voor vragen verwezen naar gemeente Valkenburg. Bewoners 
van Vilt zijn niet blij met de nieuwe ontwikkeling.
• Wordt er bij het plaatsen van een nieuwe zendmast gekeken naar de stralingsdichtheid van de antennes en de afstand tot bebouwing?

Uit een onderzoek in opdracht van het Europees Parlement (Belpoggi, 2021) komt naar voren dat 5G straling zeer waarschijnlijk 
kankerverwekkend is en ernstige gezondheidsschade tot gevolg kan hebben. Aangezien het plan is de zendmast nabij bebouwing en de speeltuin 
te plaatsen.
• Komt er een 5G antenne op de mast?

Omwonenden maken zich ook zorgen om waardevermindering van hun huis, aantasting van het uitzicht, geluidsoverlast door wind die door de 
mast blaast etc. Een informatiebijeenkomst, dat als mogelijke vervolgstap wordt voorgesteld in de brief, voor de inwoners van Vilt waarbij zij 
hun zorgen en bedenkingen kunnen uiten, lijkt ons dan ook een goed idee.

VVD Procedure met betrekking tot aanvragen bestemmingsplan/wijziging
We krijgen veel vragen van mensen over de procedure met betrekking tot aanvragen bestemmingsplan/wijziging. Wij zouden ervoor willen 
pleiten dat er een loket/contactpersoon bij de gemeente is/komt die mensen wegwijs kan maken in de procedure. Zonder inhoudelijke 
beoordeling. 
• Graag reactie van de wethouder.

Stand van zaken is betreffende panden Mommers in de Plenkert
Vanuit inwoners komt de vraag wat de stand van zaken is betreffende panden Mommers in de Plenkert. 
• Kan de wethouder een update geven? Vanuit inwoners komt het verontrustend signaal dat zij een brief hebben gekregen waarin viel te lezen 

dat de Plenkertstraat momenteel geen prioriteit heeft in de visie West.

Woonwagenstandplaatsen
N.a.v. VNG-nieuwsbrief het onderwerp “hoe gaat het met woonwagenstandplaatsen in uw gemeente?” de vraag aan de wethouder of onze 
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gemeente meedoet aan de inventarisatie. 
• Is er woonwagenstandplaatsenbeleid, zijn er knelpunten, zijn er voldoende standplaatsen?

RIB 23.02 inzake opkoopbescherming/zelfbewoningsplicht
• Waarom wordt in dit RIB verwezen naar het initiatiefvoorstel van de PGP nu dit voorstel niet is aangenomen door de raad en overigens alle 

daarin opgenomen stukken al eerder door alle fracties zijn onderschreven? Met name de betaalbare woningen voor starters en nestverlaters 
zijn al jaren een speerpunt van de VVD en opgenomen in het coalitieakkoord. Graag toelichting van de wethouder.

Groen bovenop de vuursteenmijntjes in de Plenkertstraat
• Wordt er in de aanstaande/eerstvolgende opknapbeurt ook gekeken naar het groen bovenop de vuursteenmijntjes in de Plenkertstraat t.h.v. 

Par Course, naast de Katakomben? Voor de tweede keer in korte termijn is er een boom omgevallen/naar beneden gevallen (foto 
toegevoegd).

CDA Waterpartij (fontein) op het plein aan de Doctor Erensstraat
Zoals u weet is de CDA-fractie zeer tevreden over hoe ons nieuwe centrum erbij ligt als het gaat over de stedenbouw en de architectuur. Dit na 
de afgeronde projecten van het centrumplan.
Echter vinden wij het wel nog erg kaal en vragen wij u werk te maken van een verdere invulling van het centrum d.m.v. groen, kunst en een 
eventuele waterpartij (fontein).
Wat betreft die waterpartij hebben wij een concrete vraag aan u. 
Ons werd een tijdje geleden verteld dat er wellicht nog een fontein van de architect Arthur A.M. Thuijs (die vroeger een miniatuurstad had in 
Valkenburg, rond de villa Alpha) op het gemeentelager zou liggen. 
• Onze vraag is enerzijds of dit inderdaad het geval is? En anderzijds of het college een mogelijkheid ziet deze waterpartij (fontein) een plek 

te geven in het centrum van Valkenburg, bij voorkeur op het plein aan de Doctor Erensstraat? Dit eventueel omringd door bloemen, ter 
aankleding van het centrum.

• Zo niet, dan kan er eventueel worden nagedacht over een nieuw te ontwerpen waterpartij (fontein) Graag uw reactie?

Afwijzing informele aanvraag woningbouw Dorpstraat Sibbe
Als CDA-fractie schrokken wij toen in de notulen van B&W (10 januari 2023) stond dat u een informele aanvraag voor woningbouw tussen de 
Dorpstraat en de Hemelrijkstraat te Sibbe heeft afgewezen.
Wij hebben met een kleine CDA-delegatie een tijd geleden met initiatiefnemers gesproken over hun initiatief om een heel aantal woonhuizen te 
realiseren binnen de kern van Sibbe. Wat ons betreft een goed plan dat kwa landschappelijke inrichting en architectuur er goed uitzag en wat 
daarnaast bijdraagt aan meer woningen voor jongeren, starters en senioren.
Wij kunnen de afwijzing van het college dan ook niet rijmen met de wens van de gemeenteraad om de woningnood aan te pakken binnen onze 
gemeente.
• Kunt u ons in de openbaarheid uw besluit toelichten? Zo niet, kunt u uw besluit dan laten toekomen aan elke fractie en dit laten agenderen 

voor de eerstvolgende klankbordgroep Woonvisie? Graag uw reactie.
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Aandacht voor agrarische sector
U schrijft in de begroting 2023, pagina 21, dat ‘gezien de landelijke problematiek met opvolging, verduurzaming en stikstof het aan te nemen is 
dat onze eigen agrariërs hier ook mee kampen. Wij willen inzicht in wat in onze lokale problematiek in deze is.’
• Kunt u ons aangeven of u dit inzicht inmiddels heeft? Als CDA-fractie vinden wij dat dit prioriteit heeft, zodat we eventueel als gemeente 

kunnen helpen daar waar nodig. 

Tegengaan van ontbossing
Op de nieuwssite 1Limburg wordt op 8 december 2022 een artikel geplaatst waarin staat dat de provincie Limburg ontbossing tegengaat.
Daarin staat o.a. dat voor het project ‘Meer Bomen Nu’ van de stichting Urgenda het provinciebestuur subsidie heeft uitgetrokken. Daarbij wordt 
gezegd dat het doel van dit project is om 30.000 bomen en struiken uit te delen in Limburg en dat daarnaast ook al een plan loopt om 1 miljoen 
bomen te planten.
• Onze vraag is of gemeente Valkenburg aan de Geul hier ook een actieve rol in speelt? Zo nee, is het college dan bereid om deze actieve rol 

wel op zich te nemen en met beide projecten actief mee te doen?


